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RM – KSWiP/15/01/2021 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 8 stycznia 2021 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22. 

 

Ad.1.  

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji otworzył o godz. 10.10 Przewodniczący 

Komisji Kordian Skalski witając członków Komisji.   

  

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski na podstawie listy obecności poinformował, że 

obecnych jest 4 członków komisji i stwierdził quorum uprawniające do podejmowania 

decyzji. Nieobecna Ewa Tyll.  

 

Ad.3.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Rzgowa.   

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski zawnioskował o rozszerzenie porządku obrad o 

następujący punkt: 

„Przedstawienie petycji złożonych do Rady Miejskiej w Rzgowie” i „Sprawy różne”.  

Zmieniony porządek obrad został przyjęty.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Rzgowa.  

5. Przedstawienie petycji złożonych do Rady Miejskiej w Rzgowie. 

6. Sprawy różne.   

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.4.  

Do Rady Miejskiej w Rzgowie w dn. 22.12.2020 r. przekazana została skarga na działalność 

Burmistrza Rzgowa w przedmiocie niezgodnego z projektem wykonania studni zaworowej, a 

także wykonywania obowiązków przez urzędników. Komisja zapoznana została z pełną 

korespondencją między Urzędem Miejskim a skarżącym w ww. sprawie.    

 

Członek komisji Stanisław Zaborowski powiedział, że jest to niekorzystna sytuacja dla 

skarżącego, ale sam wyraził zgodę na taki stan rzeczy. Skarżący w tej chwili tłumaczy, że nie 

był do końca zorientowany w sytuacji.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski wyjaśnił, że studnia została wykonana zgodnie z 

projektem i z uzgodnieniem skarżącego. Prawda jest taka, że jedni mieszkańcy mają dalej do 

studni, drudzy bliżej, ale takie są konsekwencje budowy studni dla kilku posesji. Koszt 

wykonania takiego przyłącza to ok. 10 tys. zł. Skarżący nie ma żadnych podstaw formalnych 

do żądania wykonania przyłącza od Gminy. Kierownik powiedział, że skarga jest bezzasadna.  
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Przewodniczący komisji Kordian Skalski powiedział, że sprawa wydaje się jasna i oczywista. 

Skarżący zaakceptował wszystkie projekty i jego uwagi podniesione w skardze nie znalazły 

potwierdzenia w dokumentach.  

Członek komisji Stanisław Zaborowski powiedział, że jeśli skarżący przedstawi dokumenty 

które będą inne niż te pierwotne w urzędzie to sprawa będzie musiała zostać rozpoznana na 

nowo. 

 

Przewodniczący komisji Kordian Skalski zaproponował przegłosowanie wniosku o 

bezzasadności skardze.  

W głosowaniu 3 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji uznała skargę za bezzasadną.  

Projekt odpowiedzi stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.5.  

Przewodniczący Komisji Kordian Skalski poinformował, że w ramach petycji wielokrotnej 

dotyczącej podjęcia przez Radę Miejską uchwały w sprawie zapowiadanych przez Rząd RP 

masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 planowanych od 2021 r., tj. 

ograniczenia wolności i prowadzenia eksperymentów medycznych na mieszkańcach kraju, a 

co za tym idzie gminy Rzgów wpłynęła kolejna petycja i przedstawił członkom Komisji jej 

treść.  

 

Ponadto Przewodniczący Komisji poinformował, że do Rady Miejskiej w Rzgowie wpłynęło 

pismo od grupy mieszkańców Rzgowa zatytułowane petycja dotyczące podjęcia kroków w 

celu uzyskania środków rządowych na wsparcie zadań inwestycyjnych dla miejscowości, 

gdzie funkcjonowały państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej. Przewodniczący komisji 

stwierdził, że żądania mieszkańców nie do końca wpisują się w charakter petycji. Jest to 

bardziej wniosek inwestycyjny.  

Burmistrz wyjaśnił, że był na spotkaniu z mieszkańcami w tej sprawie i przygotuje 

odpowiedź. 

 

Ad.6.  

Burmistrz powiedział, że na najbliższej sesji przedstawiony będzie projekt dotyczący 

zagospodarowania odpadami i jej finansowania. Burmistrz w tej sprawie wniosek do 

Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji o odbycie wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady w dn. 13.01.2021 r. o godz. 9.00.  

 

Ad.7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Kordian Skalski  

o godz. 11:00 zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

Inspektor ds. obsługi Rady              Przewodniczący Komisji  

 Karolina Jardzioch          Skarg, Wniosków i Petycji  

                       Kordian Skalski  

 


